



အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ အသင်း

အသင်းဝင်းအဖြစ်အဆိုပြုပုံစံ

အမည် (သို့မဟုတ်) အဖွဲ့အစည်းအမည် -

မှတ်ပုံတင်အမှတ် -

နေရပ်လိပ်စာနှင့် ပြန်လည်ဆက်သွယ်နိုင်မည့်လိပ်စာများ -

အလုပ်အကိုင် -

ပညာအရည်အချင်း၊ အစာအာဟာရဆိုင်ရာလုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံ -

အသင်းဝင်လိုသည့်အမျိုးအစား -

လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်အသင်းဝင် တွဲဖက်အသင်းဝင်

ကျောင်းသား/သူအသင်းဝင် အဖွဲ့လိုက်အသင်းဝင်

မှတ်ချက်။ ဤပုံစံမရရှိပါကလည်း ပါဝင်သောအချက်များကို မိမိကိုယ်တိုင်ရေးသားဖြည့်စွက်၍ myanmar.fosta@gmail.com (or) FoSTA Office (Ph No: 09 44 250 6240) သို့ ပေးပို့နိုင်ပါသည်။



အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့်နည်းပညာ အသင်း

သင်းဖွဲ့ စည်းမျဉ်းများ (မူကြမ်း) မှ ကောက်နုတ်ချက်

အသင်း၏အမည်

၁။ အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာ အသင်း၊အင်္ဂလိပ် ဘာသာဖြင့် **Food Science and Technology Association** အတိုကောက်အားဖြင့် FoSTA ဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

အသင်း၏ ရည်ရွယ်ချက်များ

၂။ အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာရပ်များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် အတွက် အောက်ပါ ရည်ရွယ်ချက် များဖြင့် ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်ပါသည်။

(က) အစားအသောက်များ ပြုပြင်ထုတ်လုပ်ရာတွင် သိပ္ပံနည်းကျ နည်းပညာများကို အသုံးပြုထုတ်လုပ် လာစေရန်၊ နည်းပညာများဖလှယ်ခြင်းကို ကျယ်ပြန့်စွာ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန်။

(ခ) အစာအာဟာရ နှင့် သက်ဆိုင်သော အတက်ပညာများကို စိတ်ဝင်စားမှု မြှင့်တင်ပေးရန်နှင့် အစာအာဟာရ နှင့် ဆက်နွယ်သော အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းဆိုင်ရာ ကျင့်ဝတ်သိက္ခာများ မြှင့်တင်ပေးရန်။

(ဂ) ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပမှ အစာအာဟာရဆိုင်ရာအသင်းများ နှင့် ဆက်သွယ်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရန်။

(ဃ) အစာအာဟာရ သိပ္ပံ နှင့် နည်းပညာ ဆိုင်ရာ ပညာပေးလုပ်ငန်းများ၊ သင်တန်းများ ပို့ချပေးခြင်း တို့ကို တိုးမြှင့်ဆောင်ရွက်နိုင်ရန်။

(င) အာဆီယံအဆင့် အစားအာဟာရ/စားသုံးကုန် ဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာအသင်းချုပ် တွင် အချိန် ပြု ပြည့်အသင်းဝင်အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်နှင့် ဆွေးနွေးပွဲများ၊ ပြပွဲများတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ရန်။

အသင်းဝင်အဖြစ်လက်ခံခြင်း

၁။ အောက်ပါအတိုင်းအသင်းဝင်များအဖြစ်လက်ခံရမည်။

(က) လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက် အသင်းဝင်များ **Fellow Members**

(ခ) တွဲဖက်အသင်းဝင်များ (သာမန်အသင်းဝင်) **Associate members**

(ဂ) ကျောင်းသား၊ကျောင်းသူ အသင်းဝင်များ (တက္ကသိုလ် နှင့် သိပ္ပံများ) **Student members**

(ဃ) အဖွဲ့ လိုက် အသင်းဝင်များ **Corporate members**



(ကက) လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်အသင်းဝင် ဆိုသည်မှာ တွဲဖက်အသင်းဝင်အဖြစ် (၅) နှစ်ပါဝင်ဆောင်ရွက်ခဲ့သူ (သို့မဟုတ်) လုပ်သက် (၁၀) နှစ်ထက်မနည်း အစာအာဟာရဆိုင်ရာ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာအတွေ့အကြုံရှိပြီး အဆိုပါ သိပ္ပံနှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများကို ထဲထဲဝင်ဝင် လုပ်ကိုင်ခဲ့ဘူးသူ (သို့မဟုတ်) အစာအာဟာရ / စားသုံးကုန် လုပ်ငန်းများတွင် အကြီးတန်း ဝန်ထမ်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ဘူးသူ။

(ခခ) တွဲဖက်အသင်းဝင် (သာမန်အသင်းဝင်များ) ဆိုသည်မှာ အစားအစာ နှင့် သက်ဆိုင်သော သိပ္ပံ သို့မဟုတ် နည်းပညာဆိုင်ရာ ဘွဲ့ သို့မဟုတ် ဒီပလိုမာလက်မှတ်ရရှိသူဖြစ်ရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် အစားအစာထုတ်လုပ်သော သိပ္ပံ နှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် အနည်းဆုံးလုပ်သက် (၅)နှစ်ရှိသူ။

(ဂဂ) ကျောင်းသားကျောင်းသူအသင်းဝင်ဆိုသည်မှာ အသင်းဝင်အဖြစ်လျှောက်ထားစဉ် သိပ္ပံ သို့မဟုတ် နည်းပညာ တက္ကသိုလ်များတွင် အစာအာဟာရ နှင့် သက်ဆိုင်သော ဘာသာရပ်များကို သင်ကြားနေသူ များဖြစ်ရမည်။ အဆိုပါအသင်းဝင်များသည် သင်တန်းများပြီး ဆုံးပါက တွဲဖက်အသင်းဝင် အဖြစ် ပြောင်းလဲ လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

(ဃဃ) အဖွဲ့လိုက် အသင်းဝင် ဆိုသည်မှာ အစာအာဟာရ ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ (သို့မဟုတ်) စားသောက်ကုန် များ နှင့် ဆက်နွယ်သည့် လုပ်ငန်းများအား လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသော အဖွဲ့အစည်း တစ်ခုခု (သို့မဟုတ်) ကုမ္ပဏီ တစ်ခုခု ဖြစ်ရမည်။

အသင်းဝင်ကြေးသတ်မှတ်ခြင်း

ကျောင်းသားကျောင်းသူများမှ အပ အသင်းဝင်ခွင့်ရရှိသူသည် အသင်းဝင်ကြေး ၂၀၀၀၀ ကျပ် ကို ပေးသွင်းရမည်ဖြစ်ပါသည်။ အဖွဲ့လိုက်အသင်းဝင် ခွင့်ရရှိသည့် အဖွဲ့သည် အသင်းဝင်ကြေး ၁၀၀၀၀၀ ကျပ် ကို ပေးသွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်။ အသင်းဝင်အဖြစ်မှ နှုတ်ထွက်ခဲ့လျှင် လည်းကောင်း၊ အသင်းမှ ထုတ်ပယ်ခံလျှင် သော်လည်းကောင်း ထိုအသင်းဝင်ကြေးကို ပြန်လည်ထုတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။

အသင်းဝင်များအနေဖြင့် နှစ်စဉ်ကြေးကို အသင်းသားအဆင့်အလိုက် အောက်ပါအတိုင်း ပေးသွင်း ပေးသွင်းရမည် ဖြစ်ပါသည်။

- (က) လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်အသင်းသားတစ်ဦးလျှင် ၁၀၀၀၀ ကျပ်
- (ခ) တွဲဖက်အသင်းသားတစ်ဦးလျှင် ၅၀၀၀ ကျပ်
- (ဂ) ကျောင်းသားအသင်းဝင်တစ်ဦးလျှင် ၅၀၀၀ ကျပ်
- (ဃ) အဖွဲ့လိုက် အသင်းဝင် တစ်ဖွဲ့ လျှင် ၅၀၀၀၀ ကျပ်